
Näringslivsrådet 2021-12-02 

 

Närvarande:, Magnus Weberg, Johan Tykesson, Cia Wahlgren, Petra Gustavsson, Rickard Wollberg 
NBI, Jörgen Bengtsson LRF och Kamilla Danielsson. 

 

Ej närvarande: Patrik Malmström, Håkan Fröjd, Håkan Amilon, Karina Hansson, Linnea Elamzon och 
Fredric Piper 

 

 

1. Incheckning . vad är på G?  
Magnus; Många nya etableringar på gång; Mc Donalds, padelhallar mm. Högt tryck på bygg. 
Busstrafiken kommer att ha tätare turer, Sk 8 kommer att ha tätare turer till Malmö,  
Kamilla; Vi har haft ett byggforum som blev väldigt positivt, det sista vi har på gång nu är 
Årskrönika på tisdag den 7:e, elektriska bussar 2 stycken i Sjöbo. 
Petra; Fortfarande ett hårt tryck men lite lugnare över jul (som vanligt). Många vill flytta till 
Sjöbo och pendlar gärna. 
Rickard; Haft mycket att göra under hela året. Annat påverkar byggbranschen såsom 
cementproduktion, leveranser och tillverkning. Virke är en bristvara dock. 
Jörgen; Hos de gröna näringarna har året varit bra allt som allt. Andra aktörer (till exempel 
inom gödningsmedel) skjutsar upp sina priser när lantbruket går bra.  
Johan; Missmatchning. Alla branscher skriker efter rätt kompetens men man hittar samtidigt 
inte sökande till utbildningar. Hittade nya former för att hitta sökande och det kommer AME 
att fortsätta med. Arbetsgivare upplever att utvecklingsarbetet lidande. Startas många nya 
företag. Privata företag hjälper Mc Donalds, bland annat, att hitta sökande och där har AME 
också varit behjälpliga. Fritidsbiblioteket är i gång och sortimentet fylls på hela tiden. 
Cia; Svajigt. Restauranger oroar sig bland annat för julborden. Handlarna oroar sig också för 
handeln. I somras kändes det bra då folk hade lite mer pengar i börsen efter inställda resor 
bland annat. Gågatan behöver visa sig lite mer nu när Sjöbo väst etablerar sig. 
Svårt för många som skjutit på momsen och nu behöver betala in. Vi får se hur det landar… 
 
 
 

2. Val av ordförande: Kamilla skickar ut mail till alla med förfrågan om man står tillgänglig som 
ordförande. Eftersvar skickas nytt mail ut med möjlighet till röstning. Magnus ges delegation 
till att vara rösträknare samt fatta beslut. 

 
2.1Val av Vice Ordförande: Detsamma gäller vice. 

 

3. Övrigt 
Magnus och Cia tackar för det gångna året och önskar alla en god jul. 

 

4. Nästa möte  



Kallar ny ordförande till. 


